
Geacht College en Raadsleden, 

 

De procedure met betrekking tot de uitbreiding van Hotel De Harmonie loopt nu reeds enige jaren.  

 

De Raad van State heeft in december 2019 een tussen uitspraak gedaan waarbij Hotel De Harmonie de 

gelegenheid heeft gekregen om een aantal zaken aan te passen. 

 

1. Stikstofuitstoot en berekening 

2. Congrescentrum 

 

 

Alle plannen en berekeningen zijn ontwikkeld voor dat de Raad van State in mei 2019 uitspraak heeft gedaan 

over het gebruik van de PAS.  

 

De Raad van State stelt ons in de gelegenheid om onze plannen aan te passen om te voldoen aan de gewijzigde 

eisen gesteld aan de Stikstofnormen.  

 

Voor u ligt dan ook het aangepaste plan waarbij de Stikstofuitstoot verder is verlaagt door gebruik te maken van 

gasloze technieken voor verwarming en warmwater voorzieningen van het hotel om binnen de gestelde eisen van 

de gewijzigde Stikstofnormen te blijven.  

 

Hotel De Harmonie richt zich met haar hotelkamers met name op toeristen die enkele dagen in het gebied willen 

verblijven en Hotel De Harmonie heeft nimmer de intentie gehad om een congrescentrum te beginnen. Dit is dan 

ook vastgelegd en uitgesloten in dit nieuwe plan.  

 

Voorts willen wij nog opmerken dat alle overige bezwaren en om wat geen betrekking heeft op de stikstof Hotel 

De Harmonie door de Raad van State in het gelijk is gesteld.  

 

 

Met vriendelijke groeten, 

Hotel De Harmonie 

Kathinka en Jan Beenen  


